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Spørgsmål nr. 419 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren oplyse, om det brev, som 13. juli 1990 blev 

sendt fra Reumert & Partnere til politimester Hans Lemming fra 

Frederiksberg Politi (omtalt i Politiken 13/12-20), indgår i de 18 

arkivkasser om sagen eller alternativt i andre politiarkiver om 

Scandinavian Star?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigsadvokaten, der har oplyst følgende: 

 

”Rigsadvokaten har til brug for besvarelsen indhentet følgende 

udtalelse fra Københavns Politi, hvortil Rigsadvokaten kan hen-

holde sig: 

 

”Københavns Politi kan oplyse, at det pågældende 

brev ikke umiddelbart kan identificeres i sagen. Det 

er imidlertid blevet besluttet, at sagen skal digitali-

seres, og at der skal udarbejdes en samlet bilagsfor-

tegnelse over dokumenterne i sagen.”” 

 

Der henvises til Justitsministeriets besvarelse af 14. december 2020 af 

spørgsmål nr. 1550 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg.  
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